
Verslag van de extra ledenvergadering van de Vereniging van Gepensioneerden De Goudse op 
16 augustus 2022 op kantoor van De Goudse. 

Aanwezig 19 leden inclusief het bestuur. Alle aanwezigen hebben de presentielijst ingevuld en 
ondertekend. Negen leden hebben een bericht van verhindering verstuurd.  

Opening 

De voorzitter de heer Spruijt opent de vergadering. Er staat één punt op de agenda. Het betreft 
instemming van de leden met de voorgestelde aanpassing van de statuten. 

Toelichting  

De secretaris, de heer Van Leeuwen geeft een nadere toelichting op de reden van de vergadering. 

Op 29 juli 2022 zijn alle leden per brief uitgenodigd tot het bijwonen van deze vergadering. Bij de 
stukken zat een overzicht van de voorgestelde wijzigingen. Tevens was een kopie bijgesloten van de 
letterlijke tekst van de gewijzigde statuten zoals deze voorgesteld worden. De stukken zijn opgemaakt 
door het door ons ingeschakelde notariskantoor Westerhuis in Gouda. De secretaris geeft aan dat 
deze stukken ook in de vergaderruimte ter beschikking liggen. Tevens is de volledige inhoud van de 
uitnodigingsbrief met bijlagen op de site van de VGG geplaatst. 

De hoofdreden voor de noodzakelijkheid van de wijziging van de statuten is het van kracht worden 
van de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen (WBTR). De secretaris geeft een overzicht van de 
belangrijkste punten uit deze wet.  

Daarnaast bleken onze statuten op een aantal andere punten verouderd. Een overzicht daarvan staat 
vermeld in de bijlage bij de brief van 29 juli en worden door de secretaris herhaald.  

Alvorens de aanpassingen naar het notariskantoor verstuurd zijn, hebben wij nog intern advies 
ingewonnen. De Goudse is ingelicht over het proces en heeft akkoord gegeven voor de te maken 
kosten. 

Het bestuur vraagt de vergadering of er nog vragen zijn over de aanpassing van de statuten. 

De heer Belder begrijpt dat de wet ook de nodige aandacht vraagt als er fouten door het bestuur 
gemaakt worden, voorziet onze aansprakelijkheidsverzekering hierin? Het bestuur antwoordt dat als 
er fouten op het civiele vlak gemaakt worden onze uitgebreide dekking voldoet. Strafrechtelijk is 
uiteraard een ander verhaal. 

De heer Belder vraagt of de wijziging van de statuten ook betekent dat het huishoudelijk regelement 
gewijzigd moet worden? Het bestuur antwoord dat dit het geval is en dat er een voorstel aan de leden 
komt dat in de eerstkomende jaarvergadering gepresenteerd zal worden. 

De heer Van Dam vraagt nu in de statuten komt te staan dat een eventueel batig saldo zal worden 
uitgekeerd aan een nader vast te stellen goed doel er sprake kan zijn van een ANBI (Algemeen Nut 
Beogende Instelling). Het bestuur antwoordt dat mede gezien onze omvang daar geen sprake van 
lijkt. 

Nadat alle vragen beantwoord zijn vraagt de voorzitter of de aanwezige leden akkoord zijn met 
aanpassing van de statuten zoals voorgesteld. Alle aanwezigen steken hun hand op en gaan akkoord. 

Het bestuur zal de nodige stappen zetten om tot daadwerkelijke ondertekening te komen en 
deponering van de stukken bij de Kamer van Koophandel.  

De voorzitter dankt de leden voor hun aanwezigheid. Buiten de vergaderzaal is er nog gelegenheid 
om onder het genot van een drankje bij te praten. 


